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PROTOKÓŁ  

z  XI SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 10 października 2019 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1050. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 15 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  

 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Brąszewice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr X/60/2019 Rady Gminy Brąszewice w 
sprawie podziału Gminy Brąszewice na obwody głosowania. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XI sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag podał pod głosowanie porządek obrad. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku 

obrad głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z X sesji Rady Gminy. 

Ad. 4 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 29 sierpnia 

2019 r. do 9 października 2019 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Ad. 5  Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

Radna Zdzisława Komenda zgłosiła dziury na skrzyżowaniu dróg powiatowych w m. Chajew. 
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Radny Łukasz Dąbek zgłosił dziury w poboczu ul. Górnej oraz zawnioskował o podjęcie kroków w celu 

wyeliminowania parkowania samochodów ciężarowych na ul. Górnej. 

Radna Justyna Brąś zgłosiła zły stan drogi i pobocza na ul. Zabrodzie. 

Radny Jan Świątek zgłosił zakrzaczenia do usunięcia w m. Pasie. 

Radny Antoni Sowizdrzał poruszył kwestię wniosków na odbiór folii rolniczych oraz kurend 

dotyczących odbioru odpadów wielkogabarytowych. Zapytał również o budowę siłowni zewnętrznej w 

Żurawiu. 

Radny Adam Laskowski podziękował za wsparcie finansowe remontu drogi w m. Czartoria oraz zgłosił 

potrzebę równania drogi powiatowej Czartoria – Wólka Klonowska. 

Radny Józef Przezak zgłosił potrzebę równania drogi Przedłęcze – Sokolenie oraz uzupełnienia dziur w 

drodze Przedłęcze – Pluty. 

Radna Grażyna Dobruchowska zgłosiła dziury w drodze w m. Ciupki oraz uszkodzony przepust przy 

drodze Ciupki – Zagóra. 

Radny Józef Toruński poruszył temat budowy sieci światłowodowej – naprawy poboczy oraz zgłosił 

potrzebę równania drogi w m. Sowizdrzały i Trzcinka. 

Wójt Gminy udzielił informacji na zgłoszone przez Radnych wnioski i zapytania. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy ze względu na brak uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XI/61/2019 z dnia 10 

października 2019 r. w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Brąszewice. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy ze względu na brak uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XI/62/2019 z dnia 10 

października 2019 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr X/60/2019 

Rady Gminy Brąszewice w sprawie podziału Gminy Brąszewice na obwody głosowania. 

Przewodniczący Rady Gminy ze względu na brak uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XI/63/2019 z dnia 10 

października 2019 r. w sprawie uchylenia Uchwały nr X/60/2019 Rady Gminy Brąszewice w sprawie 

podziału Gminy Brąszewice na obwody głosowania. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 9 Sprawy różne. 

Wójt Gminy podsumował pierwszy rok obecnej kadencji i podziękował za współpracę z Radą Gminy. 

Radny Andrzej Smok poinformował o piśmie z PKS Sieradz dotyczącego dofinansowania przez Gminę 

dodatkowych kursów autobusów oraz podziękował Wójtowi za starania na rzecz dobra Gminy. 

Radna Marzena Cichecka opuściła obrady (10:45) 

Radny Łukasz Dąbek zapytał o możliwości uzyskania informacji dotyczących montażu systemów 

fotowoltaiki dla mieszkańców. 

Wójt Gminy udzielił informacji na poruszone przez Radnych kwestie. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za rok współpracy Rady Gminy. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XI sesji Rady Gminy o godzinie 1050.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 

 

Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


